

Investcorp House PO Box 5340, Manama Kingdom of Bahrain C.R. 12411

T +973 17 532000 F +973 17 530816

www.investcorp.com

Disclosure of Material Information

To: Bahrain Bourse

Investcorp Holdings B.S.C would like to announce the following material information:

الإفصاح عن معلومات جوهرية

السادة / بورصة البحرين

تعلن شركة إنفستكورب القابضة ش.م.ب عن الإفصاح عن معلومات جو هرية المبين تفاصيلها أدناه:

Date	27 May 2021	التاريخ
Company Name	Investcorp Holdings B.S.C إنفستكورب القابضة ش.م.ب	إسم الشركة
Trading Code	INVCORP	رمز التداول
Subject	Sir Michael Fallon appointed Chairman of Aberdeen Standard Investcorp Infrastructure Partners تعیین السیر مایکل فالون رئیساً لـ "شراکة أبردین ستاندرد	الموضوع
	إنفستكورب للبنية التحتية"	
Material Information	Investcorp and Aberdeen Standard Investments (ASI) today announced the appointment of Sir Michael Fallon, former Secretary of State for Defence of the United Kingdom, as Chairman of their infrastructure joint-venture, Aberdeen Standard Investcorp Infrastructure Partners (ASIIP). Sir Michael Fallon who has served on Investcorp's International Advisory Board since 2018, steps up to replace Lord Gerry Grimstone who has	المعلومات الجوهرية

	joined the British Government as Minister for Investment.	
Impact on Financial Position	No Impact on Financial Information	الأثر على المركز المالي
Previous relevant disclosures (if any)		فصاحات سابقة ذات صلة (إن وُجدت)

Name	Firas El Amine		الإسم
Title	Global Head of Corpo	المسمى الوظيفي	
ختم الشركة Company Seal		التوقيع Signature	
C.R. 12411-1 * INVESTCORP TO POLITIES TO			

.

INVESTCORP
Investcorp Holdings B.S.C.
Holding Company

Investcorp House PO Box 5340, Manama Kingdom of Bahrain C.R. 12411

T +973 17 532000 F +973 17 530816

www.investcorp.com

Sir Michael Fallon appointed Chairman of Aberdeen Standard Investcorp Infrastructure Partners

Bahrain, 27 May 2021 – Investcorp and Aberdeen Standard Investments (ASI) today announced the appointment of Sir Michael Fallon, former Secretary of State for Defence of the United Kingdom, as Chairman of their infrastructure joint-venture, Aberdeen Standard Investcorp Infrastructure Partners (ASIIP). Sir Michael Fallon who has served on Investcorp's International Advisory Board since 2018, steps up to replace Lord Gerry Grimstone who has joined the British Government as Minister for Investment.

ASIIP aims to participate in the post Covid19 economic recovery and reform in countries across the Middle East by investing in sustainable core infrastructure projects that will have a positive impact on local communities and future generations.

Commenting on the appointment, Mohammed Alardhi, Executive Chairman of Investcorp, said, "We are very pleased to welcome Sir Michael Fallon as Chairman during what is an exciting time for this joint-venture and our new investors. Sir Michael's wealth of experience in both the private and public sectors, and knowledge of numerous industries, including energy and infrastructure, will be instrumental in delivering on the business's growth and ambitions.

"We would also like to thank Lord Grimstone for his great contribution to our business to date and wish him much success in his position in Government. He remains a highly respected and valued friend of Investcorp."

Sir Michael served as a British Member of Parliament for more than three decades and held a number of senior governmental leadership roles, most notably as Secretary of State for Defence from 2014-2017. He was previously Minister for Industry and Energy in the government of David Cameron. Amongst other directorships he is currently deputy chairman of Genel Energy Plc.

INVESTCORP

- Ends -

About Investcorp

Investcorp specializes in alternative investments across private equity, real estate, credit, absolute return strategies, GP stakes and infrastructure.

Investcorp today has a presence in 12 countries across the US, Europe, GCC and Asia, including India, China and Singapore. As of December 31, 2020, Investcorp Group had US \$35.4 billion in total AUM, including assets managed by third party managers, and employed approximately 430 people from 44 nationalities globally across its offices. For further information, visit www.investcorp.com and follow us @Investcorp on LinkedIn, Twitter and Instagram.

Filas El-Amine

Media Contacts:

Investcorp Nada Abdulghani +973 17515467 nabdulghani@investcorp.com بناية انفستكورب ص.ب. ٥٣٤٠، المنامة مملكة البحرين س.ت. ١٢٤١١ تلفون ١٣٤٢٠٠ ٩٧٢ ١٧ ٥٣٢٠٠ فاكس ٩٧٢ ١٧ ٥٢٠٨١٦ www.investcorp.com

انفستکورب القابضة ش.م.ب.

تعيين السير مايكل فالون رئيساً لـ "شراكة أبردين ستاندرد إنفستكورب للبنية التحتية"

البحرين، 27 مايو 2021 - أعلنت إنفستكورب وشركة "أبردين ستاندرد إنفستمنتس" Standard Investments، اليوم، تعيين السير مايكل فالون، وزير الدفاع البريطاني السابق، رئيساً لمشروع البنى التحتية المشترك "شراكة أبردين ستاندرد إنفستكورب للبنى التحتية". ويحلّ السير مايكل فالون، الذي عمل في المجلس الاستشاري الدولي لإنفستكورب منذ 2018، محل اللورد جيري غريمستون الذي انضم إلى الحكومة البريطانية كوزير للاستثمار.

تسعى "شراكة أبردين ستاندرد انفستكورب للبنية التحتية" إلى المشاركة في التعافي الاقتصادي والإصلاح بعد جائحة "كوفيد – 19" في بلدان الشرق الأوسط من خلال الاستثمار في مشاريع البنية التحتية الأساسية المستدامة التي سيكون لها تأثير إيجابي على المجتمعات المحلية والأجيال القادمة.

تعليقاً على التعيين، قال محمد العارضي رئيس مجلس الإدارة التنفيذي لإنفستكورب: "يسعدنا أن نرحب بالسير مايكل فالون كرئيسٍ لمجلس الإدارة خلال فترة مثيرة لهذا المشروع المشترك ومستثمرينا الجدد. إن خبرة السير مايكل الغنيّة في كل من القطاعين العام والخاص، ومعرفته بالعديد من القطاعات، بما في ذلك الطاقة والبنى التحتية، ستكونان مفيدتين في تحقيق نمو الشركة وطموحاتها".

وأضاف: "كما نود أن نشكر اللورد غريمستون على مساهمته الكبيرة في أعمالنا حتى الآن ونتمنى له كل التوفيق في منصبه في الحكومة. وهو يبقى صديقًا لإنفستكورب يحظى باحترام وتقدير كبيرين".

انهستكورب

تجدر الإشارة إلى أن السير مايكل فالون كان عضواً في مجلس العموم (البرلمان) البريطاني لأكثر من ثلاثة عقود وشغل عددًا من المناصب الحكومية القيادية، أبرزها وزير الدفاع من 2014 إلى 2017. وشغل سابقًا منصب وزير الصناعة والطاقة في حكومة ديفيد كاميرون. ومن بين مناصبه الإدارية الأخرى، يشغل حاليًا منصب نائب رئيس شركة "جينيل إينرجي" Genel Energy Plc.

-انتهى-

نبذة عن إنفستكورب

إنفستكورب هي شركة عالمية متخصصة في الاستثمارات البديلة في الشركات الخاصة، العقارات، إدارة الدين، استراتيجيات العوائد المطلقة، حصص في الشراكات العامة، والبنى التحتية.

ولإنفستكورب اليوم حضور في 12 دولة من الولايات المتحدة الأمريكية، أوروبا، دول مجلس التعاون الخليجي، وصولاً الى آسيا بما فيها الهند، الصين وسنغافورة. حتى تاريخ 31 مارس 2021، بلغ إجمالي الأصول المُدارة لدى مجموعة إنفستكورب 35.4 مليار دولار أميركي، بما في ذلك أصول مُدارة من قبل مديرين مستقلين. ويعمل في الشركة أكثر من 430 موظفاً من 444 جنسية في مكاتبها حول العالم.

للحصول على المزيد من المعلومات، يرجى زيارة موقعنا الإلكتروني: www.investcorp.com أو متابعتنا على قنوات التواصل الاجتماعي Investcorp.com@ في كل من LinkedIn Twitter Instagram.

فراس الامین

للاستفسارات الإعلامية الرجاء الاتصال ب

إنفستكورب ندى عبدالغني 17515467 973+

nabdulghani@investcorp.com